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Beste leden,

Met deze brief brengt de Raad van Advies (RvA) de Algemene Ledenvergadering (ALV) graag op de

hoogte van het advies van de RvA over het bestuur en de halfjaarlijkse verslagen.

Inleiding

Binnen Studievereniging PAP heeft de RvA zoals de naam al zegt een adviserende rol. In het

Huishoudelijk Reglement is vastgelegd dat de Raad van Advies tenminste gevraagd en ongevraagd

advies geeft aan het bestuur op vele verschillende manieren. Daarbij geeft de RvA ook advies aan de

ALV over de algemene gang van zaken binnen de vereniging en de stukken zoals besproken op ALV’s.

De RvA licht de ALV per brief in over zijn bevindingen en inzichten met betrekking tot de officiële

documenten voorafgaand aan de ALV.

Puntsgewijs zullen de te bespreken stukken worden doorlopen en de algemene gang van zaken wordt

besproken.

Algemene gang van zaken

De RvA heeft de afgelopen periode nauw samengewerkt met het bestuur. Door uitval van de

coördinator extern heeft er veel overleg plaatsgevonden, zowel binnen de RvA als met het bestuur. Dit

uitte zich in algemene vergaderingen en veel individuele gesprekken met de bestuursleden. De RvA

weet dat deze periode zwaar was voor alle zes de bestuursleden en vindt dat ze zich goed staande

hebben weten te houden. De RvA is ook van mening dat deze zelf nauw betrokken is geweest en alle

perspectieven heeft meegenomen om zo het bestuur op de juiste manier te adviseren over bijvoorbeeld

taakverdeling, communicatie richting leden en persoonlijke ondersteuning. De RvA heeft er alle

vertrouwen in dat het bestuur nu weer hard aan het werk kan en doelen behaald kunnen worden.

Af en toe was er miscommunicatie tussen het bestuur en de RvA, maar dit werd snel opgelost. Wel

denkt de RvA dat het bestuur soms sneller naar elkaar dingen moet uitspreken en ook naar de RvA.

Dit zal er ook voor zorgen dat er minder snel miscommunicatie ontstaat.

De RvA en het bestuur vergaderen ongeveer een keer in de twee maanden. Bij de vergaderingen was

telkens bijna iedereen aanwezig en de RvA ervaart dit als zeer positief. De RvA stopt veel tijd in het

bestuur en vindt het dan ook fijn dat het bestuur laat zien dat de momenten met de RvA ook prioriteit

hebben.

Er is voor elke ALV in ieder geval een vergadering gepland en in het proces van de taakverdeling van

de coördinator extern is er een extra vergadering gepland. De RvA is nauw betrokken geweest bij het

proces van de overdracht van de taken van de coördinator extern. Dilemma’s en beslissingen zijn in

goed overleg gegaan met de RvA.

De RvA wil Noek hartelijk bedanken voor haar bijdrage het eerste half jaar en wenst haar al het goede

voor de toekomst.

Stuk: Halfjaarlijks verslag 2023-2024

De RvA heeft enige tijd geleden het concept van het Halfjaarlijkse verslag 2023-2024 ontvangen en

ieder lid van de RvA heeft daar diens mening en reactie op achtergelaten.

De RvA heeft uitgebreid feedback gegeven op het verslag. Het verslag zag er over het algemeen al goed

uit, maar de RvA miste belangrijke toelichtingen en/of uitgebreidere evaluaties bij sommige punten.

Het bestuur heeft de feedback van de RvA goed verwerkt. Specifieke voorbeelden, die volgens de RvA

geen toevoeging hadden, zijn weggehaald en er zijn concrete reflecties toegevoegd. Het bestuur is in de

evaluatie dieper ingegaan op waarom bepaalde dingen wel of niet zijn gebeurd, wat het effect is van

bepaalde acties en wat het bestuur hiervan meeneemt in de toekomst.

Het is de RvA wel opgevallen dat een aantal doelen en taken van de opgestelde plannen is vergeten of

niet gedaan, maar zoals eerder genoemd is hier eerlijk op gereflecteerd door het bestuur en er zijn

concrete oplossingen bedacht. De RvA ziet dat het bestuur hard aan de slag is geweest met het

verwerken van de feedback van de RvA en dat het verslag nu een completer inzicht geeft over de stand

van zaken.

De RvA wil het bestuur wel adviseren, nu het bestuur uit vijf leden bestaat, goed te kijken naar welke

doelen nog haalbaar zijn dit verenigingsjaar, welke doelen prioriteiten hebben en in hoeverre er nog



nieuwe doelen bedacht moeten worden. Doelen die worden opgeschoven, kunnen wel meegegeven

worden aan het volgende kandidaatsbestuur. De RvA zal gedurende het laatste halve verenigingsjaar

toezicht houden op de nog te behalen doelen en plannen.

De RvA vraagt de ALV om kritisch te kijken naar hoe het bestuur het afgelopen jaar heeft geëvalueerd

en of er nog dingen ontbreken.

Stuk: Financieel Halfjaarlijks verslag 2023-2024

De RvA heeft net zoals het concept van het halfjaarlijkse verslag ook het financieel halfjaarlijkse

verslag 2023-2024 ontvangen en daar zijn mening en reacties op achtergelaten. De RvA adviseerde

om bij sommige posten een completere toelichting te geven. De feedback die is gegeven door de RvA is

ook goed meegenomen in het verslag. De penningmeester heeft op de juiste plekken meer toelichting

gegeven, zoals gevraagd. Ook zijn opmerkingen over consequent taalgebruik en bepaalde notaties

goed meegenomen in de eindversie.

De afgelopen tijd zijn er wat problemen voorgevallen met het boekhoudprogramma, maar de

penningmeester heeft dit duidelijk in het verslag gemeld, waardoor het duidelijk is waarom sommige

bedragen niet kloppen.

Op sommige andere plekken in de eindversie staan er nog verschillende bedragen; de ene tabel is

bijvoorbeeld aangepast, waarbij de andere dat niet is. De RvA heeft er alle vertrouwen in dat het

bestuur dit zal aanpassen zodat het kloppend wordt. Overigens zijn dit geen grote inhoudelijke

verbeterpunten, maar is dit meer detailgericht. De RvA wil het bestuur adviseren om vooral

aankomende periode goed te kijken naar het geld dat is begroot voor de post sponsoren. Door uitval

van de coördinator extern is het proces van sponsorwerving vertraagd en zal er goed nagedacht

moeten worden door het bestuur hoe deze post zo veel mogelijk overeen kan komen met het begrote

bedrag. Het is hierbij, net als bij het halfjaarlijks verslag, van belang dat er goed besproken wordt wat

haalbaar is voor de rest van het verenigingsjaar. Voor de rest is de RvA meer dan tevreden over dit

verslag.

Ook bij dit document vraagt de RvA de ALV om kritisch te kijken naar de voortgang van de begrote

bedragen, de verdeling van het geld en de huidige status.

De hierboven beschreven bevindingen zijn kort beschreven. Natuurlijk beantwoorden we graag al

jullie vragen, wanneer de ALV deze nog heeft. Neem hiervoor contact op met Sanne Horeman,

voorzitter RvA, of met iemand anders van de RvA.

Wij hopen jullie bij deze voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

RvA 2023-2024

Sanne Horeman, Siebe Koers, Babette Roovers, Eva Harteveld, Marije Tuenter en Elske van der Ree.


